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Předmět: Rizikové skupiny 

 



Kazuistika 
 

 

 

Jméno: Lucie 

Narozena: 1989 

Adresa: ulice xy,  Praha 

 

 

Rodinná anamnéza 

 

 Otec 

Vysokoškolské vzdělání – právnická fakulta, zemřel, když bylo dítěti deset let 

 

 Matka 

Vysokoškolské vzdělání-lékařská fakulta, pracuje jako praktiká lékařka 

 

 Bratr 

Narozen 1986, nyní studuje na vysoké škole 

 

 

 

 

 

Osobní anamnéza 

 

  

    S Lucií až do ukončení základní školy nebyly žádné problémy.  Na základní škole měla 

mnoho kamarádů a chovala se jako kterákoliv jiná dívka v jejím věku.  Byla velmi 

kamarádská, každému ráda pomohla.Byla také  velice chytrá, na vysvědčení měla vždy samé 

jedničky a učitelky jí dávali za vzor jiným žákům. Rodina očekávala, že půjde na medicínu 

jako její  matka.  Když jí v deseti letech zemřel otec, byl z toho samozřejmě smutná, ale 

vypadalo to, že to na ni nezanechalo žádné následky. 



    Když přestoupila na střední školu začalo se její chování měnit- zhruba v polovině druhého 

ročníku. Začala chodit za školu a domů se vracela kdy se jí zachtělo. Gymnázium, na které 

chodila ji vyhodilo a tak začala chodit na jinou školu. Její  matka zjistila, že Lucie začala brát 

drogy- pervitin. Snažila se svojí dceři domluvit, byla s ní u psychologa. Protože Lucie ještě 

nebyla plnoletá dala jí na léčení. To ovšem nepomohlo.Dva  měsíce  poté co se Lucie 

z léčebny vrátila začala brát drogy znovu. 

 

 

Současný stav 

 

V současné době Lucie stále pervitin bere. Nyní pervitin užívá již nitrožilně. Před pár měsíci 

to vypadalo, že přestala. Začala chodit na odvykaci léčbu-ambulantně. Začala také chodit 

znovu na střední škol- již  na třetí. 

Toto její chování se opět změnilo. Do školy přestala chodit a byla z ní opět vyhozena. Domů 

chodí jak kdy a často sebou vodí své kamarády, kteří přespávají u ní v pokoji nebo ve sklepě. 

Před měsícem poprvé ukradla svoji matce 500 kč z peněženky.  Podle jejích kamarádů ze 

základní školy s nimi nekomunikuje, když je potká dělá že je nevidí.   

 

Závěr 

 

   Dle mého názoru mělo na tom, že Lucie začala brát drogy velký vliv to, že jí v útlém věku 

zemřel otec. Matka po jeho smrti neměla na dceru tolik času, protože musela rodinu 

zabezpečit. I její starší bratr okolo 15-17 let experimentoval s drogami, ale nakonec toho 

nechal. Dále si také myslím, že mohl mít vliv na její závislost tlak, který na ní byl kladen. 

Měla naplánováno, že půjde jako její rodiče na VŠ. Na základní škole měla sice samé 

jedničky, ale to bylo proto, že se každý den učila. Poté co přešla na gymnázim pro ni bylo 

učení zřejmě težší a těžší. Proto možná, když ochutnala drogu a ona jí dávala na všechno 

zapomenout- na otce, na školu, tak se jí  zalíbilo.  

     Problémem je , že Lucie je již plnoletá, takže ji nikdo nemůže donutit, aby šla na odvykání. 

Proto by její rodina s ní měla být neustále v kontaktu a snažit se jí přesvědčit, že by na něj 

měla jít a doufat, že to udělá a léčba zabere. 

    


